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Til stede:  Martin Frandsen (MF), Sten Emborg (SE), Jens Rosengaard (JR), Anders Bülow 
(AB), Grete Ørskov (GØ), Peter Smidt (PS), Henrik Bjerregaard Jensen (HBJ), Jacob 
Christensen (JC) 
 
Ikke til stede: Steffen Torvits (ST), Erik Kragh-Hansen (EKH) 
 
 
 
 
Dagsorden: 
 
1. Opsamling og underskrift af referat fra seneste møde. 
 
2. Meddelelser siden sidst 

 Post & meddelelser 

 Indmeldelser siden sidst 

 Udmeldelser siden sidst 
 
3. Økonomi og nyt fra kassereren 
 
4. Havnelavet Sundkrogen 
 
5. Sager til behandling: 

a. Indkøb af store standere 
b. Tanker om nyt køkken i klubhuset 
c. Opsamling på Kulturhavn 
d. Elektronisk tilmelding til bøjeplads 
e. Winkasintegration i Web? 
f. Forslag til tekstændring i Ansøgningsformular og Velkomstbrev 

 

6. Nyt fra udvalg, 

 Pladsudvalget 

 Drift- og husudvalget 

 Bladudvalget  

 Webudvalget 

 Sejlerskolen 

 Kapsejladsudvalget 

 Sportsudvalget 

 Festudvalget 

 Nordreklubhusudvalget 

 Lokalpolitisk udvalg 
 
7. Planlægning af kommende aktiviteter 
 
8. Eventuelt 
 
9. Til næste møder 
 
 
 
 



Referat af bestyrelsesmøde nr. 81 
den 8. september 2016 

 

 

 

Side 2 af 4 
 

 
Referat 

 
 
Ad 1) Opsamling og underskrift af referat fra seneste møde 
 
Vi glemte at godkende referat fra møde 80. Så det skal sammen med nærværende 
godkendes ved næste møde. 
 
Ad 2) Meddelelser siden sidst 
 
Post og meddelelser 
 
Indmeldelser siden sidst (betalte og registrerede indmeldelser) 

 Dorthe Kjerulf 
 
Udmeldelser siden sidst: 

 Johannes Ahrenkiel-Frelsen 

 Morten Jensen 
 
Ad 3) Økonomi og nyt fra kassereren 
 

 Økonomien forløber planmæssigt. Positivt er det, at vi allerede har fået det ind i 
kontingent, som vi har kalkuleret med for hele året. 

 Sportsudvalget har ikke helt haft de forventede indtægter, til gengæld har de også 
haft færre udgifter end budgetteret og er nogenlunde i balance. 

 Grete tjekker op med Ryding, at de konterer indkøb fra Sejlerskolen og 
sportsudvalget hver for sig. 

 Den aktuelle fakturering af vores forsikringer er bøvlet og tages op i HS. 

 Det er administrativt tungt at have flere end de 2 bankforbindelser, klubben har i dag. 
Formue ud over 750.000 pr. bank bør derfor placeres i sikre og omsættelige papirer. 
Sten undersøger. 

 
 
Ad 4) Havnelavet Sundkrogen 
 

 Vi er med i frihavnsordningen og havnepenge fra gæstesejlere finansierer derfor pt 
kun lige afskrivning på den nye automat. 

 Vi er med i Marinebooking. Det har ikke været den store succes i år, men måske på 
sigt. 

 Der er budgetmøde i HS d. 3. nov. 
 
Ad 5) Sager til behandling 
 

a. Pladsudvalget står for bestilling af standere - både store og små. 
b. Dejlige sommeraftener og kapsejladsernes store deltagersucces skaber trængsel i 

vores lille køkken, når 10 madhold eller mere skal skylle grønsager og præparerer på 
en gang. Samtidigt mangler vi opbevaringsplads, da de nye opvaskemaskiner ”stjal” 2 
underskabe. Peter, Jacob og evt. andre interesserede vil derfor begynde at arbejde 
på et forslag til indretning af et nyt udvidet køkken og budget på projektet, så det kan 
være helt klar i god tid inden generalforsamlingen. Idé om udekøkken på terrassen 
blev også bragt til torvs. 
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c. Kulturhavn 2016 blev et godt arrangement, hvor Jan Brede og en række frivillige igen 
fik det hele til at klappe og hvor gæsterne fik en opleveren. Konkurrencen fra de rigtig 
mange tilsvarende kulturhavnsarrangementer gjorde dog, at der var for få gæster i 
forhold til den store indsats. Jan Brede stopper derfor som kulturhavnsarrangør og vi 
vurderer fremadrettet, at få mere ud af deltagelse i FLIDs ”Havnens dag”. I løbet af 
weekenden tjente en ny professionel ovn sig selv ind og derudover gav 
arrangementet et overskud på kr. 1.000,-  

d. Punkt d og e blev begge vendt i en større snak om ønsker til webudvalg og 
hjemmesidefunktioner. Webudvalget inviteres med til næste bestyrelsesmøde og 
Anders laver et oplæg omkring ønsker. 

e. Se ovenfor. 
f. Der blev givet grønt lys til, at ansøgningsformularen bliver kogt ned til 1 side og den 

smule information, der derved ikke blev plads til flyttes over i velkomstmailen. 
    

Ad 6) Nyt fra udvalg 
 
Pladsudvalget  

 Udvalget savner flere folk til bådhåndtering og vil annoncere, at interesserede er 
meget velkomne ved næste planlægningsmiddag. 

 Det er bøvlet at flytte bådstativerne med traktoren og det overvejes at anskaffe 
materiel til en anden form for flytning. 

 En båd som længe har henstået uden ejer sættes på ”Gul og gratis” (Anders)  
 
Drift- og husudvalget 

Arbejdsdag er underplanlægning. Opgaverne vil afhænge af vejr og antal tilmeldte. 

Blad- og webudvalget 

Sejlerskolen 

 Det går godt. Der er et godt team af instruktører og bådsmænd! 

 57 personer fordelt på 10 både sejler natnavigation d. 9./9. 

 Peter og Grete får færdiggjort depotrummet, så hynder m.v. kan komme på 
plads. 

 De nye el-motorer sættes på 2 af spækhuggernes forsikring med bemærkning 
om, at de vil kunne benyttes på alle 4 klubbåde. Forsikringssummen skønnes at 
stige lidt. 

 Der er duelighedsprøve d. 24./9., hvor 9 elever skal op,- 3 i hver båd, da der kun 
vil være en ekstern censor. 

 Skolebådene skal op d. 16./10. 

 Navigation starter d. 7./10. DS-Instruktørkursus afholdes i klubhuset d. 4./2. 
2017 for instruktører i Svanemøllekredsen. 

 De unge i sejlerskolen har foreslået billardbordet udskiftet med bordfodbold.  
 

Kapsejladsudvalget 

 

Sportsudvalget 
Formanden opfordrede til et samarbejde mellem sportsudvalget og sejlerskolen og så 
gerne, at sejlerskoleelever, ud over det almindelige tilbud til klubmedlemmer, kan 
tilbydes ture i J70`eren. Skolechefen påpegede, at tilbuddet i så fald skulle planlægges, 
så eleverne ikke går glip af deres sædvanlige undervisningsaftener. 
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Festudvalget 
Har lige haft møde. Efterårets store fest, fredagsarrangementer m.v. er planlagt. Under 
mødet var vi så heldige, at sejlerskolen bød ind som arrangører af det ene 
fredagsarrangement! 
 
Nordre klubhus 

Lokalpolitisk udvalg 
Der blev i dialoggruppen enighed om et fælles høringssvar på VM redegørelsen. 
 
 
Ad 7) Planlægning af kommende aktiviteter 
 

 
Ad 8) Eventuelt  
 
 
Ad 9) Næste møde 
Dette møde sluttede kl. 21:30 og vil være en målsætning for fremtidige møder . 
Næste møde er torsdag d. 13./10. kl. 17:30 
Sten står for maden. 
 

 


